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Kultur- och fritidsförvaltningen 
 

  
Till  kultur- och fritidsnämnden 

  
  

Motion – Fullstor konstgräsplan på Movalla IP 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen med 
hänvisning till kultur- och fritidsförvaltningens utredningsredogörelse gällande kostnadsplan 
och uppskattning kring förslaget. 
 
Vaggeryds kommun har idag en konstgräsplan på Vaggeryds IP med nya förutsättningar 
för nyttjandet av konstgräsplanen till kommunens föreningar som behöver tas i beaktande 
gällande behovet av en extra konstgräsplan i kommunen. 

Sammanfattning av ärendet 
Socialdemokraterna har lämnat en motion till kommunfullmäktige om att upprätta en fullstor 
konstgräsplan på Movalla IP. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har remitterat ärendet för yttrande till kultur- och 
fritidsnämnden med uppdrag om att fram ett kostnadsplan/kostnadsuppskattning kring 
förslaget. Motionen ska besvaras till kommunstyrelsens arbetsutskott senast 3 februari 2022. 
 
Kultur- och fritidsnämndens beslutade 2022-11-10 om ett utredningsdirekt till förvaltningen i 
samband med yttrandet. 
 
En omvärldsbevakning visar att kostnaden för att anlägga en ny konstgräsplan uppgår till ca 
10 mnkr. Siffran kan justeras ned beroende på hur mycket bidrag som kan erhållas för 
projektet. Driften uppgår till ca 200 tkr årligen.  
 
Vidare utredning behövs kring nyttjandegraden. Konstgräsplanen på Vaggeryds IP 
organiseras på ett nytt sätt inom Vaggeryds IPs regi från januari 2023. Konsekvenserna av 
detta går inte att utvärdera förrän efter första halvåret 2023.  
 
Kultur- och fritidsnämnden står även inför en utredning av driftsformerna av idrottsplatserna. 
I nuläget har Movalla utmaningar med driftbudgeten. I en framtid i en växande kommun ser 
kultur- och fritidsnämnden en utökning av arenor för idrott och rekreation, vilket mycket väl 
kan innefatta ytterligare konstgräsplaner i kommunen. I planeringen bör beaktas att 
konstgräsplanen i Vaggeryd kommer att behöva åtgärdas och sannolikt anläggas på nytt då 
den går mot att uppnå sin tekniska livslängd. 
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Ärende 
1 Bakgrund 
Socialdemokraterna har lämnat en motion till fullmäktige om att upprätta en fullstor 
konstgräsplan på Movalla IP.  
 
 
Kultur- och fritidsnämnden ser positivt på förslaget. Ett antal frågor behöver i ett första läge 
besvaras. Kultur- och fritidsnämnden har lämnat ett utredningsdirektiv till förvaltningen.  
Kultur- och fritidsförvaltningen ska i samråd med Movalla IP besvara följande frågor och 
återrapportera till nämnden: 
 
-Hur ser nuvarande behov av konstgräs ut? Och hur ser nyttjandegraden av den befintliga 
konstgräsplanen i Vaggeryd ut? 
- Hur ser markförhållanden och förutsättningar för att etablera en konstgräsplan på Movalla 
ut? 
- Vad kostar driften av en ny konstgräsplan och vem ska ansvara för driften? 
- Vilka olika alternativ till plan finns och vad blir investeringskostnaden? 
- Vilka bidrag finns att söka? 
 
2. Ekonomiska konsekvenser 
En omvärldsbevakning visar att kostnaden för att anlägga en ny konstgräsplan uppgår till ca 
10 mnkr. Siffran kan justeras ned beroende på hur mycket bidrag som kan erhållas för 
projektet. Driften uppgår till ca 200 tkr årligen. Dessa medel behöver tillskjutas för att 
genomföra projektet. 
 
3. Samråd  
Frågeställningarna i utredningsdirektivet har skett i samråd med Föreningen Movalla IP och i 
dialog med Föreningen Vaggeryds IP. 
 
4. Politiska mål och hållbarhetsperspektiv. 
En eventuell utökning av antalet konstgräsplaner i kommunen skulle bidra till framförallt 
fullmäktigemål 3 och 4 som handlar om en aktiv fritid och tillgänglighet.   
 
6. Förvaltningens helhetsbedömning 
En omvärldsbevakning visar att kostnaden för att anlägga en ny konstgräsplan uppgår till ca 
10 mnkr. Siffran kan justeras ned beroende på hur mycket bidrag som kan erhållas för 
projektet. Driften uppgår till ca 200 tkr årligen. Vidare utredning behövs kring 
nyttjandegraden. Konstgräsplanen på Vaggeryds IP organiseras på ett nytt sätt inom 
Vaggeryds IPs regi från januari 2023. Konsekvenserna av detta går inte att utvärdera förrän 
efter första halvåret 2023. Vi står även inför en utredning av driftsformerna av 
idrottsplatserna. I nuläget har Movalla utmaningar med driftbudgeten. I en framtid i en 
växande kommun ser Kultur- och fritidsnämnden en utökning av arenor för idrott och 
rekreation, vilket mycket väl kan innefatta ytterligare konstgräsplaner i kommunen. I 
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planeringen bör beaktas att konstgräsplanen i Vaggeryd kommer att behöva åtgärdas och 
sannolikt anläggas på nytt då den går mot att uppnå sin tekniska livslängd.  
 
Detta sammantaget gör dock att Kultur- och fritidsnämnden i nuläget föreslår 
kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 
7. Handlingar som medföljer ärendet 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2022-12-08 § 161 
Utredningsdirektiv efter motion om fullstor konstgräsplan på Movalla IP 2023-01-20 
Kommunstyrelsens arbetsutskott remiss till kultur- och fritidsnämnden 2022-10-18 
Socialmoderaternas motion angående fullstor konstgräsplan på Movalla IP 2022-05-02 

Beslutet ska skickas till 
Diariet 
Kommunstyrelsen 

 

Handläggare 
David Norrfjärd förvaltningschef kultur- och fritid 
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